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Agenda 
Waar is de fractie van D66 Renkum? 
 
 
Zondag 7 mei 

Openingsfeest 100 jaar Renkum 
Kasteel Doorwerth, 10.00 uur 

Dinsdag 9 mei en woensdag 10 mei 
Raadsontmoeting 

Donderdag 11 mei 
Fractievergadering 

Dinsdag 16 mei en woensdag 17 mei 
Raadscommissie 

Woensdag 24 mei 
Agendacommissie 

Donderdag 25 mei 
Fractievergadering 

Dinsdag 30 mei 
Fractievergadering 

Woensdag 31 mei 
Raadsvergadering 

 
De fractie vergadert altijd om 20.00 uur op het 
gemeentehuis tenzij anders vermeld. 
Informatie over de raadsvergaderingen, commissie-
vergaderingen en raadsontmoetingen vindt u via 
raad.renkum.nl.  
Overige informatie vindt u op onze website.  

Van de fractie … 
 
De werkzaamheden van een raadsfractie bestaan niet alleen 
maar uit voor iedereen zichtbare activiteiten. Naast de raads- 
en commissievergaderingen en raadsontmoetingen zijn er 
namelijk nog vele andere zaken waar we als fractie mee bezig 
zijn. Zo bereiden we uiteraard de genoemde vergaderingen 
voor, wat lees- en schrijfwerk (moties, amendementen, e.d.) 
met zich meebrengt. Daarnaast zitten de fractieleden ieder in 
diverse werkgroepen en commissies die zich bezighouden 
met specifieke onderwerpen als participatie, 
werkgeverschap, bestuurscultuur of ruimtelijke ordening. 
Ook zijn we aanwezig bij allerlei soorten afstemmingsoverleg 
en spreken we ambtenaren over inhoudelijke zaken. 
Uiteraard spreken we ook inwoners en organisaties die ons 
willen betrekken of willen informeren. We doen trainingen en 
gaan naar workshops, we bezoeken themadagen en leggen 
werkbezoeken af aan bedrijven, instellingen en andere 
overheden. Dus zelfs als de agenda van de raadsvergadering 
zoals die van 24 april weinig onderwerpen heeft, zijn we als 
fractie bezig met van alles. En dat doen we graag. Wilt u ons 
helpen of meedoen in de fractie? U weet ons te vinden … 

De fractie van D66 Renkum 

https://raad.renkum.nl/
https://d66.nl/renkum/
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Vragen stellen 
Doelum, Dorpsdichter en Parenco 
 
De raadsvergadering van 24 april was wegens Koningsdag bij uitzondering een keer op maandag in plaats 
van woensdag. Op de agenda van de raadsvergadering stonden slechts twee inhoudelijke onderwerpen die 
ook nog eens beide een ‘sterstuk’ waren. Sterstukken zijn agendapunten waarvan het tijdens de 
raadscommissies al duidelijk is geworden dat zij op een unanieme instemming van de gemeenteraad kunnen 
rekenen. Dan is debat en stemming over deze onderwerpen in de raadsvergadering niet meer nodig.  
De raadsfracties komen dan echter toch bij elkaar voor de raadsvergadering omdat er bijvoorbeeld 
zogenaamde ‘moties vreemd’ kunnen zijn aangekondigd. Moties vreemd zijn moties die los van de dossiers 
die in de gemeenteraad worden behandeld worden ingediend door één of meerdere fracties. Het betreft 
dan “vrije” onderwerpen die worden ingebracht. De twee moties vreemd die tijdens de raadsvergadering 
van 24 april werden behandeld komen elders in deze nieuwsbrief aan bod. 
 
Los van inhoudelijke agendapunten met of zonder moties en amendementen, is er voor de raadsfracties 
tijdens elke raadsvergadering ook altijd ruimte voor het stellen van vragen aan het college. Die vragen 
kunnen over alle onderwerpen gaan die een fractie naar voren wil brengen. Tijdens de raadsvergadering van 
24 april stelden alle drie de raadsleden van D66 Renkum vragen aan het college. 
 
Dorien Firet wilde weten wat er aan de hand is met het wedstrijdbad van Doelum dat dicht is omdat er 
tegels knappen en loskomen. Ze vroeg namens D66 Renkum of het college op de hoogte was van de sluiting 
en het onderzoek bij zwembad Doelum en of ze de raad wilde informeren over de situatie. Ook vroeg ze of 
er wellicht iets structureels fout is gegaan bij de bouw van Doelum en of er al zicht was op mogelijke 
(financiële) gevolgen? Wethouder Mulder gaf namens het college aan vóór de raadsvergadering van mei de 
raad schriftelijk te informeren over het verloop van het onderzoek en de gevolgen daarvan. 
 
Hanneke Mijnhart stelde namens D66 Renkum de vraag of er nog een Dorpsdichter komt. Sinds 2011 is er in 
Renkum een Dorpsdichter, die via een verkiezing steeds voor twee jaar wordt benoemd. Toch is Renkum al 
een paar jaar stilzwijgend ‘dichterloos’, want na Dorpsdichter Sander Essers is er sinds 2020 geen opvolging 
meer gekomen. Het college heeft een gedichtenwedstrijd uitgeschreven voor het 100-jarig bestaan van de 
gemeente Renkum en wat zou het mooi zijn als naast het bieden van ruimte voor creatieve uitingen van 
inwoners in Renkum ook de Dorpsdichter, een ambassadeur voor onze kunstenaarsgemeente, weer in ere 
zou worden hersteld. Wethouder Van Benthem gaf namens het college aan dat er inderdaad geen 
Renkumse Dorpsdichter meer is sinds 2020 omdat de verkiezing van een nieuwe dorpsdichter niet meer is 
georganiseerd. Het college erkent dat het een gemis is en probeert daarom naast de gedichtenwedstrijd in 
het kader van ‘100 jaar Renkum’ ook jongeren meer te betrekken bij activiteiten waarbij gedichten een rol 
spelen. D66 Renkum denkt dat dat niet hetzelfde effect heeft. Een vaste Dorpsdichter is een creatieve 
ambassadeur voor onze gemeente; een visionair, die belangrijke gebeurtenissen in Renkum met een raak 
gedicht kan markeren.  

Wat ons betreft mag de dorpsdichter ook best een jongere zijn!  
Vooralsnog is de Dorpsdichter echter van het Renkumse toneel 
verdwenen. Een gemiste kans en we gaan bekijken wat er nodig is 
om toch weer een Dorpsdichter in onze gemeente te krijgen. 
 
De vragen die D66 Renkum stelde over Smurfit Kappa Parenco treft u 
elders aan in deze nieuwsbrief. 

 

 
 
 
 

https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2023/24-april/20:00
https://d66.nl/renkum/mensen/dorien-firet/
https://www.rijnenveluwe.nl/reader/71925/2595272/zwembad-renkum-dicht#p=1
https://www.renkum.nl/Bestuur/College_B_W/Samenstelling_college/Wethouder_Marinka_Mulder
https://d66.nl/renkum/mensen/hanneke-mijnhart/
https://www.linkedin.com/in/sander-essers-42b0b886/?originalSubdomain=nl
https://www.renkum.nl/Bestuur/College_B_W/Samenstelling_college/Wethouder_Dani_lle_van_Bentem
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Wist u dat de link naar de raadsvergadering die we in onze 
nieuwsbrief vermelden vaak videobeelden bevat van de 
vergadering over het betreffende onderwerp?  

Ruimtelijke Ordening 
Motie vreemd ‘Nieuwe ruimtelijke onderbouwing bestemmingsplan Hartenseweg 7  
  
D66 Renkum gaat en staat voor behoud en bescherming van natuur en landschap. En dat geldt zeker ook 
voor het bewerkstelligen van een betrouwbare overheid. De inwoners van onze gemeente moeten weten 
wat zij van hun bestuurders mogen verwachten, dus zij moeten erop kunnen vertrouwen dat het 
gemeentebestuur leert van fouten en prestaties zal verbeteren.  
Voor wat betreft het plan voor de Hartenseweg 7 in Renkum heeft de Raad van State tot twee keer toe 
aangegeven dat de gemeente Renkum niet in staat is gebleken te onderbouwen waarom initiatiefnemer niet 
die ene landschaps- en natuurinclusieve woning mag realiseren waardoor een ongewenste en 
natuuronvriendelijke agrarische bestemming met bijbehorende, lelijke agrarische bebouwing zal verdwijnen. 
Met de motie vreemd ‘Nieuwe ruimtelijke onderbouwing bestemmingsplan Hartenseweg 7‘ willen de fracties 
van GroenLinks, GemeenteBelangen, CDA en Fractie John Bartels dat de gemeente tóch voor de derde keer 
gaat proberen gelijk te halen in het dossier Hartenseweg 7 in Renkum. Fractievoorzitter Fedor Cuppen gaf 
namens D66 Renkum tijdens de raadsvergadering van 24 april aan dat de gemeente Renkum geen 
betrouwbare overheid is als de motie zou worden aangenomen, omdat: 
 

1. zij het plan al twee keer niet fatsoenlijk heeft opgesteld en onderbouwd en voor een derde keer met 
een argument zal moeten komen dat eerder nog niet werd ingebracht. Als dat belangrijke argument 
er is, waarom werd dat dan tot nu toe nog niet eerder ingebracht? 

2. er op kosten van de inwoners opnieuw juridische expertise moet worden ingehuurd om de bouw van 
één woning tegen te kunnen houden. Het feit dat de gemeente een fatsoenlijke ruimtelijke 
onderbouwing zelf niet voor elkaar krijgt zegt genoeg!  

3. de gemeente na twee keer juridisch terecht te zijn gewezen, de initiatiefnemer nog steeds niet gaat 
beschermen in zijn rechten. Hoelang moet die individuele inwoner, doordat de gemeenteraad niet 
behoorlijk in staat is te beargumenteren en onderbouwen dat zijn woning niet gebouwd zou mogen 
worden, nog worden afgehouden van zijn rechten en wordt hij tot onnodige kosten gedwongen om 
die rechten toch te krijgen?  

 
D66 Renkum vindt het een schande dat de gemeente Renkum juridisch loopt te stuntelen en blind is geraakt 
voor de belangen van een individu dat, volgens de Raad van State, in zijn recht staat. Het is de taak van de 
gemeente de rechten van een minderheid te verdedigen tegen de politisering door groepen die iets kleins 
controversieel maken om hun politieke agenda voor het voetlicht te krijgen.  
Hoe belangrijk het behoud en de bescherming van landschap en natuur voor D66 Renkum ook zijn: aan de 
Hartenseweg in Renkum moet die ene woning er kunnen komen tussen de woningen die er al staan en er zo 
voor wordt gezorgd dat die lelijke agrarische bebouwing die er nu staat uit het Renkums Beekdal verdwijnt. 
 
Helaas werd de motie vreemd aangenomen door de raad en moddert de gemeente Renkum op kosten van 
de inwoners verder. Het tegenhouden van de bouw van één woning is daarmee inmiddels een klucht 
geworden waar niets of niemand beter van wordt. Zeker ook de natuur en het landschap in het Renkums 
Beekdal niet! Het is wat D66 Renkum betreft allemaal dieptreurig … 

 
 

 
 
 
 
  

 

Via raad.renkum.nl kunt u ook complete 
vergaderingen of fragmenten daaruit terugkijken. 
Klik dus op links en afbeeldingen en ontdek meer! 
 

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/kwaliteit-en-integriteit-overheidsinstanties/gedragscode-openbaar-bestuur#:~:text=De%20Code%20goed%20openbaar%20bestuur,de%20code%20goed%20openbaar%20bestuur.
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Agendacommissie/2021/21-april/09:00/Hartenseweg-7-2021-t-r-min.pdf
https://d66.nl/renkum/nieuws/raad-van-state-deelde-tikken-uit/
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2023/24-april/20:00/Motie-vreemd-nieuwe-ruimtelijke-onderbouwing-bestemmingsplan-Hartenseweg-7/Motie-vreemd-GL-GB-CDA-FJB-mbt-nieuwe-ruimtelijke-onderbouwing-bestemmingsplan-Hartenseweg-V2-AANGENOMEN.pdf
https://d66.nl/renkum/mensen/fedor-cuppen/
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2023/24-april/20:00/Motie-vreemd-GroenLinks-GemeenteBelangen-CDA-Fractie-John-Bartels-nieuwe-ruimtelijke-onderbouwing-bestemmingsplan-Hartenseweg-7
https://raad.renkum.nl/
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Milieu en gezondheid 
Vragen Smurfit Kappa Parenco 
 
In het onlangs verschenen rapport van de Onderzoeksraad voor Veiligheid, met als titel “Industrie en 
omwonenden” is de bescherming van omwonenden van bedrijven tegen nadelige gezondheidseffecten door 
blootstelling aan industriële emissies onderzocht. Belangrijk punt uit het rapport is dat omwonenden zich 
vaak slecht gehoord voelen én zich zorgen maken omdat ze geen antwoord krijgen op vragen over hun 
gezondheid. Alleen als zij via een rechtsgang en/of de media vragen stellen ervaren ze dat er vanuit bedrijven 
en overheden wordt geluisterd naar hun zorgen.  
 
Informatie over het rapport, zeker in relatie tot de bedrijfsvoering van Smurfit Kappa Parenco (hierna: 
Parenco) bleek op de website van de Omgevingsdienst Regio Arnhem (ODRA) niet actueel te zijn en Peter 
Kraak heeft daarom namens D66 Renkum vragen gesteld aan de ODRA. Op die vragen is nog geen antwoord 
ontvangen. D66 Renkum is van mening dat de ODRA-website altijd actueel en volledig moet zijn, zeker voor 
wat betreft de ontwikkelingen rond een bedrijf als Parenco. Naast het rapport van de Onderzoeksraad is het 
bijvoorbeeld ook voor iedereen belangrijk wat de actuele status is van de MER-procedure in het kader van de 
revisievergunning of wat de uitkomsten zijn van de diverse overlegbijeenkomsten die wel op de site van de 
ODRA worden aangekondigd maar waarvan de uitkomsten verder nergens zijn terug te vinden.  
 
Om ten aanzien van Parenco te weten waar we aan toe zijn en als bestuur te kunnen bepalen wat er vanuit 
Renkums perspectief nodig is ten aanzien van het bedrijf stelde Fedor Cuppen tijdens de raadsvergadering 
van 24 april namens de fractie van D66 Renkum vragen. Zo wilde de fractie weten wat de actuele stand van 
zaken is voor wat betreft de status van de MER-procedure in het kader van de revisie-omgevingsvergunning 
voor Parenco en op welke manier het college-overleg heeft gevoerd met de provincie over die revisie-
omgevingsvergunning. Daarnaast vroegen we wat het college eraan gaat doen om ervoor te zorgen dat de 
ODRA-website actueel en volledig is, met name voor wat betreft het dossier Parenco. Ten aanzien van het 
rapport ‘Industrie en omwonenden’ van de Onderzoeksraad voor Veiligheid wilde de fractie weten of het 
college kon aangeven wat zij voornemens is te doen met de aanbevelingen uit dat rapport, zeker voor wat 
betreft Parenco. Los van dit alles stelde D66 Renkum de vraag wat het college eraan gaat doen om Parenco 
en/of de provincie Gelderland als vergunningverlenende instantie te vragen danwel te dwingen om veel 
minder grondwater op te laten pompen.  
 
Wat D66 Renkum betreft zal, om allerlei redenen waaronder de bovenstaande, de productie van papier en 
karton door Parenco in de gemeente Renkum moeten stoppen, tenzij er daadwerkelijk iets gaat gebeuren 
om de negatieve milieu-impact op de omgeving te laten verdwijnen … 
 
Wethouder Maouch reageerde namens het college op de vragen van D66 Renkum. Hij gaf aan dat het al 
enige tijd geleden was dat er overleg was met en over Parenco, maar dat het college voldoende op de hoogte 
is om te kunnen zeggen dat de MER-procedure op korte termijn duidelijkheid zal gaan bieden. Tot die tijd 
moet worden afgewacht wat de MER-rapportage zal opleveren. De website van de ODRA moet actueel en 
duidelijk zijn; dat gaat het college afstemmen met de ODRA. Ook het rapport van de Onderzoeksraad voor 
Veiligheid moet daarbij worden meegenomen; de inhoud van dat rapport is nog niet voldoende bij het 
college bekend, maar daar gaat voor worden gezorgd. Afspraken over het watergebruik van Parenco worden 

gemaakt als dat nodig mocht zijn. Kortom: wordt vervolgd …  
 
D66 Renkum volgt alles rond Smurfit Kappa Parenco op de voet. 

https://www.rijksoverheid.nl/documenten/rapporten/2023/04/13/rapport-ovv-industrie-en-omwonenden
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/rapporten/2023/04/13/rapport-ovv-industrie-en-omwonenden
https://www.smurfitkappa.com/nl/locations/netherlands/smurfit-kappa-parenco
https://www.odregioarnhem.nl/
https://d66.nl/renkum/mensen/peter-kraak/
https://d66.nl/renkum/mensen/peter-kraak/
https://d66.nl/renkum/mensen/fedor-cuppen/
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2023/24-april/20:00/Vragenuurtje
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2023/24-april/20:00/Vragenuurtje
https://decorrespondent.nl/9463/de-papierindustrie-stoot-meer-co2-uit-dan-de-luchtvaart-is-het-nog-wel-verantwoord-om-papieren-boeken-uit-te-geven/8ea473c1-ab19-0fff-036f-5e305f8b1095#:~:text=De%20uitstoot%20van%20papier,(2%2C5%20procent).
https://www.renkum.nl/Bestuur/College_B_W/Samenstelling_college/Wethouder_Joa_Maouche
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En dan nog even dit … 
Column 
 
Onze gemeente bestaat 100 jaar. Het wordt gevierd met een groot feest bij kasteel Doorwerth. Een voor de 
hand liggende plek. Niet alleen omdat het centraal ligt maar omdat de plek symboliseert wat het DNA van 
onze gemeente is. Kunst, cultuur, landgoederen en natuur komen hier samen en kijk je naar het westen dan 
zie je ook de papierindustrie. Dit zijn bij elkaar de belangrijkste redenen waarom Renkum is wat het is. Des te 
treuriger dat de gemeente zo weinig kan doen hiervoor. De landgoederen liggen er belabberd bij, stichtingen 
beconcurreren elkaar met musea en tentoonstellingen over de Oosterbeekse school, de natuur lijdt zwaar 
onder stikstof, een papiermuseum komt er nooit, geld voor Airborne-activiteiten is op en last but not least, de 
nieuwe Cultuurnota laat zien dat er geen echte ambitie is en je met het beschikbare geld nog geen deuk in 
een pakje boter slaat. Wat zegt dit alles? Wat zegt het dat je als gemeente niet in staat bent te zorgen voor de 
onderwerpen die je hebben gevormd? En hoe zit het dan met andere dossiers? Bijvoorbeeld het bouwen van 
woningen, de verkeersveiligheid of goede sportvelden? Daar is hetzelfde gaande. Het aantal nieuwbouw-
woningen in Renkum blijft maar dalen. Wel wordt er weer eens gewerkt aan het zoveelste nieuwe 
Woonbeleid. Verkeersveiligheid hetzelfde; al jaren wordt er gepleit voor een lagere maximumsnelheid in onze 
dorpen. Zonder resultaat. Oorzaken; geen geld, geen capaciteit, geen bestuurlijk lef. Sportaccommodaties? 
Verenigingen betalen zelf voor de dure accommodaties en velden. Hoe anders is dit in Arnhem. Sportvelden?  

Betaalt het gemeentelijk sportbedrijf. Cultuur? Meer dan 100 miljoen 
geïnvesteerd afgelopen jaren. Verkeer? De maximumsnelheid gaat omlaag.  

Wonen? Talloze in- en uitbreidingsprojecten. Groen? Steeds meer 
bomen in de stad. Identiteit? Een geweldig vernieuwd museum. 
Kortom, je mag dan als gemeente wel 100 jaar bestaan maar of dat een  
feestje waard is... 

 
 
 
 

  
 

 

  

  

  

Oblomov 

De eerstvolgende raadsvergadering is op woensdag 31 mei.  
 

Onderwijs en jeugd 
Motie vreemd ‘Kinderburgemeester Renkum’ 

 
De gemeente Renkum heeft al een aantal jaren een Kinderburgemeester die via een sollicitatieprocedure 
wordt gekozen uit de leerlingen van de groepen 7 van de basisscholen uit de gemeente Renkum. Het is echter 
zo dat kinderen die wel in één van de Renkumse dorpen wonen maar daar niet naar school gaan via de 
huidige procedure niet mee kunnen doen met solliciteren. Zij kunnen er echter niets aan doen dat ze op een 
school buiten de gemeente Renkum zitten en hebben daarnaast hun sociale leven wel op de plek waar ze 
wonen. Ze moeten dus gewoon ook Kinderburgemeester van Renkum kunnen worden als ze dat willen. 
 
Om de werving en selectie echt voor álle kinderen die in de gemeente Renkum wonen mogelijk te maken, 
ongeacht of zij naar een school binnen of buiten de gemeentegrenzen gaan, hebben de fracties van 
GemeenteBelangen, D66 Renkum, GroenLinks, VVD, PvdA en Fractie John Bartels de motie vreemd 
‘Kinderburgemeester Renkum’ ingediend tijdens de raadsvergadering van 24 april. Die motie werd unaniem 
aangenomen nadat burgemeester Schaap al had aangegeven dat het college de motie zou overnemen en ten 
uitvoer zal gaan brengen. Zodra het mogelijk is wordt de procedure voor de werving en selectie van de 
Kinderburgemeester aangepast en kunnen alle kinderen die in Renkum wonen meedoen met solliciteren. 

https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2023/31-mei/20:00
https://www.renkum.nl/Bestuur/College_B_W/Kinderburgemeester
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2023/24-april/20:00/Motie-vreemd-GemeenteBelangen-D66-GroenLinks-VVD-PvdA-Fractie-John-Bartels-Kinderburgemeester-Renkum/Motie-vreemd-GB-D66-GL-VVD-PvdA-FJB-mbt-Kinderburgemeester-Renkum-UNANIEM-AANGENOMEN.pdf
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2023/24-april/20:00/Motie-vreemd-GemeenteBelangen-D66-GroenLinks-VVD-PvdA-Fractie-John-Bartels-Kinderburgemeester-Renkum/Motie-vreemd-GB-D66-GL-VVD-PvdA-FJB-mbt-Kinderburgemeester-Renkum-UNANIEM-AANGENOMEN.pdf
https://raad.renkum.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2023/24-april/20:00/Motie-vreemd-GemeenteBelangen-D66-GroenLinks-VVD-PvdA-Fractie-John-Bartels-Kinderburgemeester-Renkum
https://www.renkum.nl/Bestuur/College_B_W/Samenstelling_college/Burgemeester_Agnes_Schaap
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  Contact 
Als fractie van D66 Renkum vinden we het belangrijk dat iedereen die dat wil door ons 
gehoord wordt, met ons mee kan denken en dat er ruimte is voor dialoog en debat. 
Zoek ons dan ook gerust op en laat ons weten wat er bij u speelt. We maken graag een 
afspraak om met elkaar in gesprek te gaan. 

 
Raadsleden 

Fedor Cuppen (fvz)  f.cuppen@d66renkum.eu  
Dorien Firet   d.firet@d66renkum.eu   
Hanneke Mijnhart    h.mijnhart@d66renkum.eu 

Commissieleden 
Peter Kraak    p.kraak@d66renkum.eu  
Lennart Santbergen  l.santbergen@d66renkum.eu 

Fractievolgers 
Rozemarijn van Spaendonck r.vanspaendonck@d66renkum.eu 
 

d66.nl/renkum 

DemocratenRenkum 

@D66Renkum 

mailto:f.cuppen@d66renkum.eu
mailto:d.firet@d66renkum.eu
mailto:h.mijnhart@d66renkum.eu
mailto:p.kraak@d66renkum.eu
mailto:l.santbergen@d66renkum.eu
mailto:r.vanspaendonck@d66renkum.eu
https://d66.nl/renkum/
https://www.facebook.com/DemocratenRenkum
https://twitter.com/D66Renkum
https://d66.nl/renkum/
https://www.facebook.com/DemocratenRenkum
https://twitter.com/D66Renkum

